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PROTOKÓŁ NR XXXIV/21 

Z XXXIV SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 28 STYCZNIA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 17 radnych 

Nieobecni: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 

wraz z prognozą długu na lata 2021–2031, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3. ustanowienia roku 2021 „Rokiem Pawła Hulki-Laskowskiego w Żyrardowie”, 

4. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia przez Miasto Żyrardów innym 

gminom zadania w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech uczęszczającymi  

do żłobków lub klubów dziecięcych na terenie innych gmin oraz w sprawie określenia zasad 

finansowania opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie Miasta Żyrardowa, 

5. Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok, 

6. Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok, 

7. przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Żyrardowa do roku 2030, 

8. sprzedaży nieruchomości, 

9. sprzedaży nieruchomości, 

10. sprzedaży nieruchomości, 

11. sprzedaży nieruchomości, 

12. sprzedaży nieruchomości, 

13. sprzedaży nieruchomości. 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Zamknięcie obrad. 
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I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 28 stycznia 2021 r. o godz. 15.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XXXIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Radny Mateusz Nalej wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o cztery projekty uchwał 

przygotowane przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ: (1) projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, (2) projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, (3) projekt uchwały w sprawie uznania 

wniosku za zasługujący na uwzględnienie, (4) projekt uchwały w sprawie uznania petycji  

za niezasługującą na uwzględnienie. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy zaaprobowali 

wniosek 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy zaaprobowali 

wniosek 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 



Protokół nr XXXIV/21 z XXXIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 28.01.2021  

3 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący  

na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy zaaprobowali wniosek  

16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą  

na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy zaaprobowali wniosek  

17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 
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Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy przyjęli porządek obrad po zmianach 17 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 

wraz z prognozą długu na lata 2021–2031, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3. ustanowienia roku 2021 „Rokiem Pawła Hulki-Laskowskiego w Żyrardowie”, 

4. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia przez Miasto Żyrardów innym 

gminom zadania w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech uczęszczającymi  

do żłobków lub klubów dziecięcych na terenie innych gmin oraz w sprawie określenia zasad 

finansowania opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie Miasta Żyrardowa, 

5. Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok, 

6. Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok, 

7. przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Żyrardowa do roku 2030, 

8. sprzedaży nieruchomości, 

9. sprzedaży nieruchomości, 

10. sprzedaży nieruchomości, 

11. sprzedaży nieruchomości, 

12. sprzedaży nieruchomości, 

13. sprzedaży nieruchomości, 

14. rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

15. rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

16. uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie, 

17. uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 
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Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag. W związku z tym przystąpiono 

do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy przyjęli protokół 16 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz 

Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Ryszard Mirgos. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIII Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy przyjęli protokół 16 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz 

Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Ryszard Mirgos. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

Przewodniczący Rady nawiązał do przedłożonych projektów uchwał – zmieniającej Uchwałę  

Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 

2021–2031, a także zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021. Wspomniał  

o autopoprawce zgłoszonej przez panią Annę Krupę, Skarbnika Miasta, związanej z uzupełnieniem 

uzasadnienia odnośnie do środków w rozdziale 80104 o zdanie „Źródłem finansowania wydatków  

w wysokości 1.029.683,28 zł będzie Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych”. 
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Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą 

długu na lata 2021–2031. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę  

16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 

2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę  

16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.3. 

Pan Łukasz Kasperczyk, Dyrektor Wydziału Kultury i Promocji, przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustanowienia roku 2021 „Rokiem Pawła Hulki-Laskowskiego w Żyrardowie”.  

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt. 
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Radna Elżbieta Wrońska w imieniu Klubu Radnych „Nasze Miasto” złożyła wniosek w sprawie 

upamiętnienia Pawła Hulki-Laskowskiego poprzez montaż ławeczki z postacią pisarza. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustanowienia roku 2021 

„Rokiem Pawła Hulki-Laskowskiego w Żyrardowie”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustanowienia roku 2021 „Rokiem Pawła Hulki-

Laskowskiego w Żyrardowie”: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.4. 

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia przez Miasto 

Żyrardów innym gminom zadania w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech 

uczęszczającymi do żłobków lub klubów dziecięcych na terenie innych gmin oraz w sprawie określenia 

zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie Miasta Żyrardowa. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia przez Miasto Żyrardów 

innym gminom zadania w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech uczęszczającymi  

do żłobków lub klubów dziecięcych na terenie innych gmin oraz w sprawie określenia zasad 

finansowania opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

powierzenia przez Miasto Żyrardów innym gminom zadania w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat 

trzech uczęszczającymi do żłobków lub klubów dziecięcych na terenie innych gmin oraz w sprawie określenia 

zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 
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Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.5. 

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2021 rok. Zgłosiła autopoprawkę polegającą na korekcie tytułu uchwały poprzez dodanie słowa 

„przyjęcia” po słowach „w sprawie”, a także na zmianie określenia „Uchwala się” na „Przyjmuje się” 

w § 1 projektu. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt. 

Radna Grażyna Stefańska nawiązała do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Żyrardowa do roku 2030, wskazując, że w podstawie prawnej tego 

projektu znajduje się odniesienie do Ustawy o samorządzie gminnym, którego nie ma w projektach 

uchwał w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

na 2021 rok oraz w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok. Wyraziła 

przekonanie, że podstawa prawna powinna być uzupełniona przez odwołanie do art. 18 ust. 2 pkt 15 

Ustawy o samorządzie gminnym. Stwierdziła ponadto, że przedłożony program powinien być 

doprecyzowany, ponieważ niektóre zapisy są niekonkretne. Jako przykłady wskazała m.in. zapis 

„Placówki oświatowe, oświatowo-wychowawcze” (str. 17 załącznika do projektu uchwały) oraz zapis 

„Organizacje pozarządowe, grupy samopomocowe” (str. 18 załącznika do projektu uchwały), zwracając 

uwagę, że powinna znaleźć się tam lista ww. placówek i organizacji. Zauważyła, że w projekcie figuruje 

zapis „Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych”, zaś na stronie internetowej 

Miasta „Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych”. Zwróciła uwagę na zasadność 

poprawienia adresu urzędowania Komisji, a także uzupełnienia informacji o terminach jej posiedzeń. 

Wskazała, że w jej opinii w Programie należałoby ująć Regulamin funkcjonowania Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, a także przywołać zasady, na jakich zwracane są koszty 

podróży w związku z wyjazdami członków Komisji na szkolenia oraz na jakich wypłacane jest 

wynagrodzenie dla członków Komisji. Przedstawiła kilka innych uwag, a następnie złożyła wniosek  

o odesłanie projektu uchwały do Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ, aby  

ta ponownie się nad nim pochyliła i ewentualnie wprowadziła zmiany. Orzekła, że w jej opinii projekt 

uchwały jest nie do przyjęcia. 

Pani Barbara Smolarek wyjaśniła, że podana w projekcie uchwały podstawa prawna jest 

wystarczająca i nie ma potrzeby przywoływania Ustawy o samorządzie gminnym. Wskazała,  
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że Program nie ma charakteru szczegółowego, a tylko nakreśla działania, które będą podejmowane. 

Podkreśliła, że gdyby doprecyzować szereg kwestii poruszonych przez przedmówczynię, wiązałoby się 

to z koniecznością zmiany uchwały w sytuacji np. zmiany godzin urzędowania Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych czy powstania nowej grupy samopomocowej. Dodała,  

że zamknięcie Programu w ścisłe ramy może skutkować niemożnością skorzystania z atrakcyjnych 

inicjatyw, które mogą pojawić się w trakcie jego realizacji. Poinformowała, że członkowie Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych co roku przechodzą szkolenia, a także wyraziła 

przekonanie, że Program nie jest miejscem, w którym powinny znaleźć się zapisy regulujące pracę 

Komisji – powinien natomiast powstać Regulamin, który stanowiłby załącznik do zarządzenia 

Prezydenta Miasta powołującego Komisję. 

Radna Edyta Lubańska poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu 

Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ w dniu 26 stycznia 2021 r. Wskazała,  

że radna Grażyna Stefańska mogła wziąć udział w tym spotkaniu i przedstawić swoje uwagi Komisji. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do słów przedmówczyni, informując, że ze względów 

osobistych nie mogła uczestniczyć w posiedzeniu Komisji. Wyraziła stanowisko odmienne od tego 

przedstawionego przez panią Barbarę Smolarek – stwierdziła, że Program nie musi być ogólny, 

ponieważ może być zmieniany w ciągu roku. Zarzuciła, że Program jest przepisywany z roku na rok 

bez żadnych zmian oprócz aktualizacji danych w statystyce. Ponownie poprosiła o wyjaśnienie, czy  

w Żyrardowie pracuje Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, czy Gminna 

Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Podkreśliła, że o ile zgadza się, że w Programie 

nie musi znajdować się informacja o siedzibie i godzinach urzędowania Komisji, o tyle powinny one 

być dostępne na stronie Miasta.  

Radny Grzegorz Obłękowski nie zgodził się z zarzutami radnej Grażyny Stefańskiej. Stwierdził, 

że adres siedziby Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych jest prawidłowy  

i że zapis o rozliczeniach delegacji nie jest w Programie potrzebny, ponieważ mówi o tym inna ustawa. 

Podkreślił, że nie należy przepisywać do Programu innych dokumentów prawnych. Orzekł,  

że wymienianie organizacji pozarządowych w Programie jest błędem, ponieważ w trakcie jego trwania 

jedne mogą zakończyć swoją działalność a inne – powstać. Argumentował, że członkowie Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zajmują się skomplikowanymi kwestiami, zaś 

przewidziana dla nich dieta nie jest wygórowana.  

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do słów przedmówcy, zarzucając mu, że nie ma racji  

w kwestii wysokości diet członków Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

ponieważ wskazane w Programie stawki naliczane są za posiedzenie, a nie za miesiąc. Dodała,  

że wystarczyło przywołać stosowne rozporządzenie mówiące o rozliczaniu delegacji, bez konieczności 

jego cytowania. Odwołała się do podobnych Programów przyjmowanych w innych gminach. 

Radna Elżbieta Wrońska wskazała, że Komisja Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych 

RMŻ dyskutowała nad przedmiotowym Programem. Odwołała się do wyjaśnień przedstawionych przez 
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panią Barbarę Smolarek podczas posiedzenia. Podkreśliła również, że Program funkcjonuje od wielu lat 

i przynosi efekty, na poparcie swoich słów przywołując również przekazywane jej opinie organizacji 

pozarządowych.  

Radny Marek Treliński odczytał treść art. 18 ust. 2 pkt 15 Ustawy o samorządzie gminnym, 

stwierdzając, że wyraźnie mówi on o sprawach zastrzeżonych innymi ustawami do kompetencji rady 

gminy. Orzekł, że przywołanie tego zapisu w podstawie prawnej mogło się pojawić, ale nie jest 

konieczne. Stwierdził, że w obu przedstawionych Programach nie powinny znajdować się zapisy 

szczegółowe, natomiast zgodził się, że zasadnym jest opracowanie regulaminu działania Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w formie zarządzenia Prezydenta Miasta. 

Podkreślił, że należy skupić się na kwestiach merytorycznych zawartych w Programie, a także 

pozytywnie ocenił jego dotychczasowe funkcjonowanie. 

Radny Arkadiusz Sowa ocenił zarówno Miejski Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2021 rok, jak i Miejski Program Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 

rok jako dobre, a także stwierdził, że ich podjęcie jest bardzo ważne ze względu na zwalczanie obu tych 

problemów społecznych. 

Radny Ryszard Mirgos stwierdził, że być może należałoby przypomnieć placówkom 

handlowym, by zwracały baczną uwagę na to, czy osoby kupujące alkohol są pełnoletnie. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej w sprawie odesłania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2021 rok do merytorycznej Komisji. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 17 radnych, którzy odrzucili wniosek 14 głosami „przeciw”, przy 2 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej w sprawie odesłania projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok  

do merytorycznej Komisji: 

„za” – 2 głosy – radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska; 

„przeciw” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna 

Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Mateusz Nalej. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.6. 

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok. Zgłosiła 

autopoprawkę polegającą na korekcie tytułu uchwały poprzez dodanie słowa „przyjęcia” po słowach  

„w sprawie”, a także na zmianie określenia „Uchwala się” na „Przyjmuje się” w § 1 projektu. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2021 rok: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.7. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Żyrardowa do roku 2030. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt. 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt. 

Radny Marek Treliński wyraził żal, że do Programu Rewitalizacji nie został wpisany budynek 

komunalny przy ul. Jaktorowskiej wraz z otoczeniem. Prosił, by – jeśli będzie to możliwe – uzupełnić 

Program o tę nieruchomość. Podkreślił, że przyjęcie Programu otwiera szerokie możliwości przed 

Miastem w kwestii pozyskiwania środków zewnętrznych.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Żyrardowa do roku 2030. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Żyrardowa do roku 2030: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.8. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. Wyjaśniła, że dotyczy  

on nieruchomości przy ul. Bielnikowej. Odniosła się również do pozostałych projektów uchwał  

w sprawie sprzedaży nieruchomości, które znalazły się w porządku obrad. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt. 

Radny poinformował, że taka sama opinia została wydana odnośnie do pozostałych pięciu projektów 

uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 17.11. 

 

Ad II.9. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przypomniał, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości (przy ul. Matejki) przedstawiła pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami, zaś radny Robert Latek przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. 

Radny Jarosław Gejcyg zwrócił uwagę, że jedna z działek wymienionych w uchwale  

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego przeznaczona jest pod zabudowę produkcyjną  

z dopuszczeniem usług. Zastanawiał się, czy zasadnym jest wystawianie tej nieruchomości na sprzedaż, czy 

może warto rozważyć zmianę planu tak, aby działka miała przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip wyjaśniła, że to ostatnia nieruchomość z przeznaczeniem 

produkcyjno-usługowym na tym terenie. Dodała, że Miasto nie wykorzysta tej działki w inny sposób.  

Radny Jarosław Gejcyg dociekał, czy działki sąsiadujące z terenem wskazanym do sprzedaży 

są własnością Miasta. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip udzieliła odpowiedzi z sali. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.10. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przypomniał, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości (przy ul. Mickiewicza) przedstawiła pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału 
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Gospodarki Nieruchomościami, zaś radny Robert Latek przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 14 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.11. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przypomniał, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości (przy ul. Młyńskiej) przedstawiła pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami, zaś radny Robert Latek przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.12. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przypomniał, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości (przy ul. Opolskiej) przedstawiła pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami, zaś radny Robert Latek przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. 
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Radny Jarosław Gejcyg zapytał, czy działki objęte są planem zagospodarowania przestrzennego. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip potwierdziła, że obie działki są objęte miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego i przeznaczone pod zabudowę usługową.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.13. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przypomniał, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości (przy ul. Skrowaczewskiego) przedstawiła pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, zaś radny Robert Latek przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Radny Jarosław Gejcyg zaapelował, by Komisja Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ była pełniej informowana o planowanym przeznaczeniu 

działek miejskich, w tym tych przeznaczanych na sprzedaż. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip pozytywnie odniosła się do słów przedmówcy. 
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Ad II.14. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. Zgłosił 

autopoprawkę polegającą na zastąpieniu słów „z dnia 12 stycznia 2021 r.” słowami „z dnia 30 grudnia 

2020 r.” w § 1 projektu.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem 

stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie uznania skargi za niezasługującą na 

uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy przyjęli stanowisko Komisji 

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie uznania 

skargi za niezasługującą na uwzględnienie: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.15. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. Zgłosił 
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autopoprawkę polegającą na zastąpieniu słów „z dnia 30 grudnia 2020 r.” słowami „z dnia  

19 października 2020 r.” w § 1 projektu oraz w uzasadnieniu. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem 

stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie uznania skargi za niezasługującą  

na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy przyjęli stanowisko Komisji 

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie uznania 

skargi za niezasługującą na uwzględnienie: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.16. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie.  

Radna Elżbieta Wrońska pozytywnie odniosła się do pomysłu obniżenia limitów oddanej krwi 

upoważniającej do darmowych przejazdów komunikacją miejską. Dodała, że zasadnym byłoby 

utworzenie stanowiska oddawania krwi w Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego. 
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania wniosku  

za zasługujący na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny 

Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.17. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. Zgłosił autopoprawkę 

polegającą na zastąpieniu słów „wniesiona w dniu 11 grudnia 2020 r.” słowami „wniesiona w dniu  

14 grudnia 2020 r.” w § 1 projektu. 

Radna Elżbieta Wrońska przypomniała, że przedmiot petycji wykracza poza kompetencje Rady 

Miasta.  

Radna Teresa Lefelt nawiązała do odszkodowań za powikłania poszczepienne, których temat 

był poruszony w petycji. Zachęciła zgromadzonych do poddania się szczepieniom przeciwko wirusowi 

SARS-CoV-2. 

Radny Ryszard Mirgos wskazał, że nie wprowadzono przymusu szczepień. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania petycji  

za niezasługującą na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie: 

„za” – 12 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny 

Artur Pietrus, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Mateusz Nalej, radna Gabriela Polańska. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Grzegorz 

Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Józef Kapusta, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska. 
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III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radna Edyta Lubańska złożyła wniosek w sprawie informacji o gospodarowaniu zasobem 

mieszkaniowym gminy Miasta Żyrardów za 2019 r. 

Radny Arkadiusz Sowa złożył wniosek w sprawie opracowania i wydania planu turystyczno-

rekreacyjnego Miasta. 

Radny Marek Treliński skierował do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ prośbę  

o to, by informowała o terminach posiedzeń inne komisje, związane merytorycznie z procedowanymi 

sprawami. Prosił również, by informacje o wydanych warunkach zabudowy docierały do Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Zaproponował,  

by informacja o gospodarowaniu zasobem mieszkaniowym gminy Miasta Żyrardów za 2019 r. stała się 

przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

RMŻ. Złożył także wniosek w sprawie synchronizacji sygnalizacji świetlnej. 

Radna Teresa Lefelt złożyła wniosek w sprawie utwardzenia ul. Wrzosowej. Wskazała,  

że chciałaby otrzymać mapę Żyrardowa z zaznaczonymi ulicami utwardzonymi w ostatnich latach. 

Radna Elżbieta Wrońska wyraziła zainteresowanie zestawieniem próśb mieszkańców 

wniesionych w sprawie utwardzenia ulic lub remontu chodników. Stwierdziła, że warto rozważyć 

zachowanie pewnej kolejności w przypadku planowanych prac. Zaapelowała do Prezydenta Miasta  

o podjęcie współpracy z zarządcami nieruchomości w celu rozwiązania problemu z zalegającymi 

odpadami wielkogabarytowymi. Wspomniała także o uwagach mieszkańców związanych  

z wymalowaniem podwójnej linii ciągłej przy garażach przy ul. kpt. Pałaca. 

Radny Ryszard Mirgos przekazał apel Straży Miejskiej do młodzieży malującej po murach  

o zaprzestanie takiej działalności, a także do mieszkańców – o zgłaszanie przypadków niszczenia 

elewacji do Straży Miejskiej lub do Policji. 

Radna Elżbieta Wrońska odniosła się do rozwiązań przyjętych przez inne miasta w zakresie 

problemu niszczenia elewacji. Wskazała, że wyznaczono tam określone przestrzenie, w których 

dozwolone było malowanie graffiti.  

Radny Jerzy Naziębło zachęcił zgromadzonych do poddania się szczepieniom przeciwko 

wirusowi SARS-CoV-2. 

 

IV. Zamknięcie obrad 

Przewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XXXIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 18.42. 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58013 

 

Protokół sporządziła dnia 10 lutego 2021 r. Dorota Rdest 


